
SKUPNO ZASEDANJE DVEH ZBOROV

Program vzhodne
avtoceste sprejet

26. jannaija so se posland zbora združenega
dela in zbora krajevnih skupnosti zbrali na skup-
nem zasedanju, na katerem so obravnavali osnu-
tek odloka o spremembah in dopobiitvah dnižbe-
nega plana Ijubljanskih občin Bežigrad, Moste-
Polje in Vič-Rudnik s programsko zasnovo za
vzhodno avtocesto od Malenc do Šentjakoba in za
del severne obvozne ceste od Tomaievega do
Zadobrove v Ljubljani. Ta pomemben akt, brez
sprejema katerega se gradnja ne more pričeti, pa
so poslanci družbenopolitičnega zbora že sprejeli
na svoji 6. seji 12. januaija.

Predsednik skupščinskega odbora za varstvo
okolja Aleks Marinko je pred tem podal stališča
odbora, ki so zajemala resno zahtevo po maksi-
malni zaščiti vodnih virov na vzhodni ljubljanski
obvoznici ter pobudo, da se čim prej pristopi tudi
k izgradnji priključka Koseze-Šentvid. Ciril Stanič
- poslanec kS Kolezija je v svoji razpravi prav
tako opozoril na zaščito vodnih virov, pozdravil to
odločitev za dokončanje ljubljanskega »ringa« ter
opozoril, da Ljubljana ne sme v prihodnje - žal
do sedaj je — pozabiti na obnovo 40 vitalnih
ljubljanskih cest, kot so npr. Cesta dveh cesarjev,
Hradeckega, Slovenska... Janez Oven iz zbora
združenega dela je opozoril na še vedno neuresni-
čeno zadevo - priključek Polhograjske ceste na
Z obvoznico, saj obljube niso izpolnjene. Alek-
sander Marinko — KS Barje je načrtovalcem, ki

so vsestransko predstavili celoten projekt, sveto-
val, naj bodo pozorni na odvodnjavanje, saj to pri
izgradnji J obvoznice nemalokrat niso upoštevali.
Marjan Keršič-Belač - KS Murgle pa je opozoril
me (ne)pravilnost državne politike ob izgradnji
cestnega križa v Sloveniji. Poslanec Alojz Vreiar
iz zbora združenega dela pa je v tej cestni razpravi
opozoril na nedoslednosti pri urejevanju mestnih
cest in ulic. Z veliko večino glasov so poslanci
odlok o vzhodni in delu severne Ijubljanske ob-
vozne ceste tudi sprejeli.

Veliko razprave, takšnih in drugačnih razmi-
šljanj ter argumentov, pa so poslanci namenili
predlogu poslanca KS Podpeč-Preserje dr. Igor-
ja Gabrijela, da skupščina ustanovi komisijo za
spremljanje izvajanja zakona o lokalni samoupra-
vi. Končno so ta predlog sprejeli in tako bo komi-
sija za volitve in imenovanja predvsem iz vrst
poslancev KS, kjer se pripravljajo na ustanovitev
novih občin — pripravila predlog za sestavo te
komisije.

Anton Lečnik iz zbora združenega dela je po-
stavil poslansko vprašanje o tem, koliko sredstev
je tudi naša občina - če jih je - vezala v Plutalu
odnosno Kranjski hranilnici, zahteval pa je tudi
podatke o drugih plasmajih občinskega denarja.
Vojka Toni iz KS Peruzzi je opozorila na neureje-
nost Peruzzijeve ceste, Rado Čope iz KS Brdo pa
na 300 m neurejenega cestišča od Brdnikove do
Ceste na Brdo.


